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P R O T O K Ó Ł  Nr ORN.0012.3.2.2015 

II części posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia                               

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 27 stycznia 2015 r. 

 

 
 Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 4 – lista obecności                        

w załączeniu. 

  

Posiedzeniu przewodniczył Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk.  

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

otworzył II część posiedzenia komisji i przedstawił proponowany porządek posiedzenia:  

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski.  

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.3.1.2015 nie wniesiono. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.3.1.2015 posiedzenia komisji 

odbytego w dniu 8 stycznia 2015 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 

110 kV relacji Gołdap – Olecko na terenie gminy Olecko; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach przeciw negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części przebiegu napowietrznej 

linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Gołdap – Olecko na terenie gminy Olecko. 
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b) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów położonych w Olecku w rejonie ulicy 

Sembrzyckiego i Placu Zamkowego nad Jeziorem Oleckie Wielkie; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w Olecku w rejonie ulicy 

Sembrzyckiego i Placu Zamkowego nad Jeziorem Oleckie Wielkie. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego między ulicami Grunwaldzką, Wąską,                        

1 Maja i Placem Wolności w Olecku; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami 

Grunwaldzką, Wąską, 1 Maja i Placem Wolności w Olecku. 

 

d) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                  

w Olecku; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie wskazania radnego Rady Miejskiej w Olecku do 

Oleckiej Rady Młodzieżowej; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wskazania 

radnego Rady Miejskiej w Olecku do Oleckiej Rady Młodzieżowej wskazując Panią Justynę 

Cieślukowską. 

 

 

f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady 

Młodzieżowej i nadania jej statutu; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę                       

w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej statutu. 

 

g) projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2015; 

 

Po krótkiej dyskusji Komisja zgłosiła następujące tematy do planu pracy Rady Miejskiej: 

1) czerwiec – Przygotowanie do sezonu letniego; 

2) wrzesień – Podsumowanie sezonu letniego; 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2015. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości w wyniku uwzględnienia roszczeń, o których mowa 

w art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości w wyniku uwzględnienia 

roszczeń, o których mowa w art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie reprezentowania gminy Olecko w Zgromadzeniu 

Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” oraz prawa kumulacji 

głosów na okres kadencji 2015-2019; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie reprezentowania 

gminy Olecko w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna” oraz 

prawa kumulacji głosów na okres kadencji 2015-2019. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                           

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na rok 2015; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Olecko na rok 2015. 

 

 

k) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Olecko na lata 2015-2018; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Olecko na lata 2015-2018. 
 

 

l) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2015-2024; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2015-2024. 

 

ł)    projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Olecko na 2015 rok; 
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Opinia Komisji: 

Komisja głosowała poszczególne autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Olecko na 2015 rok: 

 Komisja przy 3 głosach za i 1 przeciw pozytywnie zaopiniowała wykreślenie                                    

z projektu budżetu zadania „Przebudowa hotelu Maraton – projekt”; 

 Komisja przy 1 głosie za, 2 przeciw i 1 wstrzymującym negatywnie zaopiniowała 

wprowadzenie do projektu budżetu zadania „Projekt małej infrastruktury na Placu 

Wolności”; 

 Komisja przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała 

wprowadzenie do projektu budżetu zadania dotyczącego budowy oświetlenia                         

w Białej Oleckiej. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

poinformował, że do biura Rady Miejskiej wpłynęły następujące sprawy: 

 pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej do Przewodniczącego Komisji z prośbą o 

poddanie pod dyskusję wniosków zgłoszonych przez radnego Macieja Juchniewicza; 

 pismo radnego Macieja Juchniewicza z uzasadnieniem do każdego punktu Zasad Rady 

Miejskiej w Olecku w latach 2014-2018; 

 pisma właścicieli hoteli wyrażających sprzeciw wobec działań na rzecz hotelu 

Maraton; 

 Uchwała Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 4 grudnia 

2014 r. w sprawie badania zgodności z prawem Uchwały Nr ORN.0007.66.2014 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 30 października 2014 r. w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Izba stwierdziła, iż uchwała została podjęta z 

naruszeniem prawa; 

 Poseł na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Jerzy Szmit zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku o udział w konsultacjach projektu 

dokumentu „Program Budowy Dróg Krajowych na lata 2014-2023”, w którym nie 

uwzględniono kluczowej dla województwa warmińsko-mazurskiego drogi krajowej nr 

16 – odczytał treść pisma; 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

poinformował, iż samorządy z Subregionu EGO będą walczyły o generalny remont drogi 

krajowej nr 65 na odcinku Ełk-Gołdap. Warto bardziej skupić się na tych działaniach, niż na 

drodze krajowej nr 16, która nie przebiega przez nasz powiat. Nie wiadomo, czy poseł Jerzy 

Szmit, poprze okoliczne gminy w ich działaniach.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zaproponował, aby komisja zgłosiła wniosek o podjęcie rezolucji w sprawie remontu drogi 

krajowej przebiegającej przez naszą gminę.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

dodał, że warto byłoby się zwrócić do posła z prośbą o wsparcie naszego samorządu, skoro 

gmina poprze działania w sprawie drogi krajowej nr 16.  

  

Komisja przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym przyjęła wniosek, aby podjąć rezolucję 

popierającą generalny remont drogi krajowej nr 65 na odcinku Ełk-Gołdap. 
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Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając zgłoszony wniosek, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała podjęcie 

rezolucji dotyczącej projektu dokumentu „Program Budowy Dróg Krajowych na lata 2014-

2023”.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

kontynuował omawianie spraw wniesionych: 

 mieszkańcy ul. Chopina w Olecku zwrócili się z prośbą o remont ulicy. W projekcie 

budżetu zaplanowano wydatki na projekt budowy tej drogi; 

 wniosek mieszkańców Olecka o sporządzenie lub zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie Jaśki; 

 wniosek mieszkańców Olecka o sporządzenie lub zmianę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w miejscowości Dobki; 

 do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynął wniosek mieszkańców 

miejscowości Biała Olecka o wykonanie oświetlenia we wsi; 

 do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynął wniosek mieszkańców 

miejscowości Lenarty o wykonanie oświetlenia i chodnika we wsi na odcinku drogi od 

sklepu do skrzyżowania;  

 

Pisma znajdują się do wglądu w biurze Rady Miejskiej. 

 

Innych spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 
 

Zasady Rady Miejskiej w Olecku w latach 2014-2018  

(projekt Klubu Radnych OKO do dyskusji) 

 

1) Sesje popołudniowe, najwcześniej od 16.00, stałe terminy comiesięczne ujęte w planie 

pracy (propozycja: ostatnie czwartki miesiąca o godz.: 16.00 z wyłączeniem lipca); 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

odczytał uzasadnienie radnego Macieja Juchniewicza do powyższej propozycji. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wskazał, że kiedyś odbywały się sesje od godziny 16:00 i więcej mieszkańców nie 

uczestniczyło w obradach. Sesje trwały do godziny 19:00 lub 20:00. To rozwiązanie nie 

sprawdziło się i rada wycofała się z tego. W godzinach pracy urzędu jest możliwość wglądu 

do każdego dokumentu. W większości samorządów sesje rozpoczynają się rano lub w 

południe. Ponadto na sesji są obecni kierownicy wydziałów, do których są kierowane 

zapytania. Gdy będą uczestniczyć w sesjach popołudniowych, będą musieli odebrać wolne za 

nadgodziny i np. na drugi dzień nie będą obecni w pracy. Zdezorganizuje to pracę urzędu.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż byłby za ustaleniem stałego, comiesięcznego terminu odbywania sesji.  

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wtrącił, że do tej pory jest ustalony taki termin, ostatni piątek miesiąca, godzina 13:00. Po co 

zmieniać coś, co dobrze funkcjonuje. 
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Członek komisji – Marian Prusko 

wskazał, iż nie można ustalić sztywnego terminu, bo są wyjątkowe sytuacje. 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

wtrąciła, że wielu radnych jest nauczycielami i dla nich godz. 13:00 to za wczesna pora. 

Osobiście musi wystąpić o urlop bezpłatny, a nieobecność nauczyciela dezorganizuje pracę 

szkoły. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

stwierdził, iż dyrektor szkoły ma obowiązek tak ułożyć plan zajęć, by nie utrudniać radnemu 

wykonywania mandatu. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

powiedział, że właśnie skończył się I semestr i dyrektor szkoły, w której pracuje zwrócił się z 

prośbą o podanie godzin, w których nauczyciele nie mogą pracować, ze względu na sesję 

rady. Osobiście wskazał, iż w piątki chciałby mieć maksymalnie 3-4 lekcje. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wtrącił, iż Burmistrz rozmawiał z dyrektorami szkół w tej sprawie. 

 

Członek komisji – Marian Prusko 

zaznaczył, że kiedyś sesje odbywały się od godziny 16:00 uczestniczyło w nich 

zdecydowanie mniej ludzi niż teraz.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

jako wnioskodawca podobnego wniosku powiedział, że przemyślał sprawę, a po rozpatrzeniu 

wszystkich plusów i minusów oraz po rozmowach z wieloma osobami stwierdził, iż odstępuje 

od godzin popołudniowych, ale jest za tym, by ustalić stały, comiesięczny termin. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała, aby sesje odbywały się w stałych terminach                                           

i godzinach, tj. o godz. 13:00, w ostatni piątek miesiąca. W uzasadnionych przypadkach 

dzień i godzina odbycia się sesji mogą ulec zmianie. 

 

 

2)  Stałe terminy posiedzeń Komisji, również w godzinach popołudniowych; 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż ze względu na obowiązki zawodowe jest zwolennikiem, aby były stałe terminy 

posiedzeń komisji. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wtrącił, że z posiedzeniami komisji jest większy problem, bo są specyficzne. Na przykład 

dzisiaj w posiedzeniach uczestniczył pan z Poznania, który omawiał tylko jeden projekt 

uchwały i stąd wszystkie posiedzenia zostały zwołane na ten sam dzień.  

Radni otrzymują materiały na 9 dni przed sesją. Przewodniczący komisji może w tym czasie 

zwołać posiedzenie. Trudno będzie ustalić sztywny termin obrad komisji.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż ta propozycja powinna pozostać w kompetencji przewodniczących komisji.   

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała, aby posiedzenia komisji odbywały się w konkretnie 

ustalony dzień tygodnia. Dzień i godziny odbywania posiedzeń komisja ustali po 
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zasięgnięciu opinii wszystkich członków komisji. 

 

 

3)  Porządek sesji nadzwyczajnych musi zawierać stałe punkty sesji zwyczajnej (info 

Burmistrza, info Przewodniczącego, wnioski, interpelacje, oświadczenia).  

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

zaznaczył, że sesja nadzwyczajna jest sesją specyficzną. Z reguły odbywa się raz w roku. Nie 

widzi żadnego problemu, aby Burmistrz na tej sesji przedstawił informacje z okresu 

międzysesyjnego. Może nastąpić taka sytuacja, że kilka dni po sesji roboczej musi odbyć się 

sesja nadzwyczajna. Na sesji odbytej w planowanym terminie Burmistrz udzieli informacji i 

za kilka dni znów będzie konieczność przygotowania informacji.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż miała miejsce sytuacja, kiedy chciał zgłosić wniosek na sesji  nadzwyczajnej 

niedotyczący sprawy poruszanej na sesji i nie mógł go zgłosić, bo nie było odpowiedniego 

punktu w porządku obrad.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, jaki jest zapis statutu dotyczący powyższego zagadnienia. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, że jeśli rada przyjmie powyższą zasadę, to statut zostanie odpowiednio 

zmieniony. 

 

Członek komisji – Marian Prusko 

zwrócił uwagę, iż sesja nadzwyczajna dotyczy zazwyczaj jednego projektu uchwały i trwa pół 

godziny. Zapytał, czy to aż tak ważne, by zgłaszać na tej sesji wnioski, skoro np. za dwa 

tygodnie będzie sesja w planowanym terminie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zaproponował, aby w porządku sesji nadzwyczajnej znalazł się jeden ogólny punkt dotyczący 

wniosków i interpelacji.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała, aby w porządku sesji nadzwyczajnej zawrzeć ogólny 

punkt, w którym można byłoby zgłosić wnioski i interpelacje oraz przedstawić 

informacje Burmistrza i Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

4) Sesje transmitowane on-line i rejestrowane audio-video do umieszczenia na www 

miasta; 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

stwierdził, że system do rejestracji i transmisji sesji z pewnością dużo kosztuje. Warto byłoby 

zrobić to profesjonalnie, być może w ramach dofinansowania ze środków unijnych.  

Każdy, kto chce zabrać głos na sesji, może się wypowiedzieć. Na sesji obecni są redaktorzy 

dwóch tygodników lokalnych. Kontakt z wyborcami nie jest niczym ograniczony. 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

wtrąciła, iż z relacji radnego Juchniewicza wynika, że inwestycja nie byłaby bardzo 

kosztowna, a skoro sesje prawdopodobnie będą odbywały się o godz. 13:00, to warto ułatwić 

kontakt z mieszkańcami. Obecnie ludzie są bardzo mobilni i prawie każdy ma dostęp do 

internetu.  
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Członek komisji – Marian Prusko 

zwrócił uwagę, że na tym posiedzeniu komisja rozmawiała o uzależnieniach między innymi 

od internetu i w jakimś sensie teraz komisja sama będzie skłaniać mieszkańców do 

korzystania z internetu. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 3 głosach za i 1 przeciw uznała, aby dokonać analizy kosztów 

wprowadzenia takiego rozwiązania. Komisja prosi, by zapytać jakie były koszty 

wprowadzenia systemu w samorządach w Giżycku i Suwałkach oraz jak on funkcjonuje. 

 

 

5) Wprowadzić system elektroniczny do głosowania imiennego lub pisemny - do 

każdego protokołu załącznik w postaci zbiorczej karty głosowań; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 3 głosach za i 1 przeciw uznała, aby dokonać analizy kosztów 

wprowadzenia elektronicznego systemu do głosowania. 

 

 

6) Materiały na komisje i sesje wyłącznie w formie elektronicznej. W przypadku dużych 

plików podawanie bezpośredniego linku do materiałów. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż należy do osób, które wolą materiały wydrukowane. Powinna być możliwość 

wyboru formy dokumentów. Jest przeciwny temu, aby była tylko forma elektroniczna.  

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

zgodził się, że forma papierowa dokumentów jest nie do zastąpienia, a wysłanie maila nie 

rodzi żadnych kosztów. 

 

Członek komisji – Marian Prusko 

stwierdził, iż w ostatniej kadencji, jeśli radny zgłosił, iż chce otrzymywać dokumenty tylko w 

formie elektronicznej, to tak było.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała, że powinna być możliwość wyboru dostarczania 

materiałów na sesję. Radni powinni zadeklarować, czy wolą materiały w formie 

elektronicznej, czy papierowej. 

 

 

7) Skany spraw wniesionych przekazywane Radnym od razu po ich wpłynięciu do Rady 

na maile; 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

stwierdziła, iż jest za tą propozycją, gdyż Wiceprzewodniczący Komisji przedstawiał sprawy 

wniesione, ale właściwie nie wie o co chodzi. Radni są zaskakiwani, a trzeba z pismami 

zapoznać się na spokojnie.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

dodał, że czasami do biura rady wpływa pismo dotyczące jakiejś uchwały, jest głosowana 

uchwała, a dopiero na koniec posiedzenia radni dowiadują się, iż jest pismo w sprawie tego 

projektu uchwały.    
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie przyjęła propozycję.  

 

 

8) Jedna sesja w roku poza urzędem na powietrzu (np. w Dzień Samorządu 

Terytorialnego); 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

stwierdziła, iż dobrze byłoby, aby był ustalony dzień sesji na powietrzu. Mile wspomina 

obchody samorządności na placu, w których uczestniczyła rada I kadencji. Spotkanie 

zorganizowała wspólnie z uczniami gimnazjum.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

wtrącił, że warto byłoby zorganizować sesję na próbę.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

powiedziała, iż jeśli sesja odbędzie się po raz pierwszy, to istnieje ryzyko, że nikt z 

mieszkańców nie przyjdzie. Trzeba byłoby to rozreklamować. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

poinformował, że kiedyś odbyła się sesja na placu i wówczas nie było zainteresowania. 

Zjawił się nietrzeźwy mieszkaniec miasta, który wszczął kłótnię. Może dojść do niezręcznej 

sytuacji, że zorganizuje się sesję na powietrzu, a policja będzie ją zabezpieczać i nie wpuści 

nietrzeźwych osób. Nie ma żadnej gwarancji, że sesja odbędzie się w spokoju.  

 

Członek komisji – Marian Prusko 

zwrócił uwagę, iż to powinna być sesja uroczysta, a nie robocza. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

dodał, że sesje rady odbywały się również w sali kina.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała, aby zorganizować w tym roku jedną uroczystą sesję poza 

urzędem. 

 

  

9) Oddzielenie organu stanowiącego od wykonawczego na sali obrad (Radni-Burmistrz); 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

wyjaśniła, iż powyższa zasada ma na celu, by burmistrz siedział z kierownikami wydziałów.  

 

Członek komisji – Marian Prusko 

zapytał, czy chodzi o to, że radni mają ustalić, gdzie burmistrzowi będzie wygodnie siedzieć.   

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

stwierdziła, że nie chodzi o to, czy wygodnie, czy nie wygodnie, tylko o oddzielenie organu 

stanowiącego od wykonawczego.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

powiedział, iż radny Juchniewicz na przykładzie Ełku wskazywał, że rada siedzi razem, a 

prezydent oddzielnie.  

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

jego zdaniem obecnie rozwiązanie sprawdza się. W Ełku władze samorządowe siedzą 
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oddzielnie, ale wynika to z możliwości sali konferencyjnej. Radni i burmistrz rozwiązują 

problemy gminy i lepiej jest jak siedzą razem. Czy zmiana wpłynie na to, by sprawniej 

działać? 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

stwierdził, że zmiany wymaga coś co się nie sprawdza, a skoro takie rozwiązanie źle nie 

wpływa na pracę rady, to nie trzeba tego zmieniać. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 3 głosach przeciw i 1 wstrzymującym odrzuciła propozycję. 

 

  

10) Informacja z działalności Burmistrza i Zastępcy Burmistrza na piśmie wysyłana razem 

z materiałami na poszczególne sesje, na sesji omówienie przez Burmistrza 

najważniejszych rzeczy oraz tych nieujętych, dziejących się po sporządzeniu pisemnej 

informacji; 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż na sesji burmistrz powinien przekazywać radnym najważniejsze informacje, a 

resztę mailem z materiałami na sesje.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 3 głosach za i 1 wstrzymującym przyjęła propozycję wskazując, aby 

informacje były przesyłane wyłącznie mailem i nie dotyczyły działalności Zastępcy 

Burmistrza.  

 

 

11) Udział w sesji wyłącznie tych kierowników komórek organizacyjnych, dyrektorów  

jednostek i prezesów spółek komunalnych, których sprawy są poruszane; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie odrzuciła propozycję. 

 

 

12) Zapraszanie na sesję Komendantów Policji, Straży, Dyrektora Urzędu Skarbowego 

wyłącznie wtedy, kiedy sprawy dotyczą ich sfery działalności; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie odrzuciła propozycję. 

 

 

13) Przyjęcie głównych kierunków pracy i sposobów realizacji zadań Rady na całą 

kadencję; 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

nawiązując do pisma Przewodniczącego Rady Miejskiej do Przewodniczącego Komisji 

stwierdził, że komisja może wszcząć prace nad dokumentem, ale nie go przyjąć. Ponadto nie 

są w stanie wskazać sposobów realizacji na 4 lata. Odczytał uzasadnienie radnego do 

powyższej propozycji.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie odrzuciła propozycję. 
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14) Ramowy plan pracy i sposoby jego realizacji z konkretnymi terminami sesji na każdy 

rok kalendarzowy sprzężony z planami pracy poszczególnych komisji; 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała, że punkt jest realizowany. 

 

 

15)  Patronat Rady Miejskiej nad wydarzeniami w mieście i gminie – głosowanie nad   

prośbą o patronat na Radzie; 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zaznaczyła, że chodzi o patronat honorowy, który komuś może w czymś pomóc.  

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

jego zdaniem nie można mylić zadań. Burmistrz jest władzą wykonawczą i wykonuje 

uchwały podjęte przez radę. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym reprezentuje również 

samorząd na zewnątrz. Nie spotkał się z patronatem rady. Rada na zewnątrz jest 

reprezentowana przez przewodniczącego. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała, aby sprawdzić, czy patronat rady jest zgodny z przepisami 

prawa i czy jest to praktykowane w innych samorządach. 

 

 

16) Przeznaczanie części miesięcznej diety na cele społeczne (programy stypendialne; 

działalność statutową oleckich organizacji pozarządowych; działalność charytatywną); 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie odrzuciła propozycję. 

 

 

17) Informacje o Radzie na www: standard – zdjęcie Radnej, Radnego, opis w jakich   

komisjach pracuje oraz kontakt (e-mail, ewentualnie telefon); info o dyżurach i innych 

aktywnościach Radnych; 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

uważa, iż należy wskazać, co powinno być standardem w zakładce informacje o radnych.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

wtrąciła, że każdy radny startując w wyborach wywieszał swoje plakaty i nie było problemu z 

pokazywaniem twarzy. Więc zamieszczenie zdjęcia na stronie internetowej również nie 

powinno być problemem. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

wskazał, iż pierwsza strona o radnych powinna być dla wszystkich identyczna, czyli np. 

zawierać dane: imię i nazwisko, kontakt, przynależność do klubu. 

    

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie uznała, aby informacje o radnych były według jednego schematu 

dla wszystkich: 

 imię i nazwisko, 

 zdjęcie (kto chce), 

 dane kontaktowe (mail/telefon), 

 przynależność do komisji. 
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18)  Imienne tabliczki Radnych; 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

odczytał uzasadnienie do propozycji.  

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

stwierdził, że jeśli któryś radny zabiera głos na sesji, to Przewodniczący Rady przedstawia 

przedmówcę.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

jej zdaniem chodzi o identyfikatory. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie odrzuciła propozycję. 

 

 

19) Skrzynka z przegródkami dla poszczególnych radnych do korespondencji                        

i materiałów. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

stwierdził, że odkąd pracuje w urzędzie, nie było przypadku, aby zaproszenie imienne do 

radnego, które wpłynęło do biura rady, nie zostało mu przekazane. Jego zdaniem przegródka 

jest zbędna.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie odrzuciła propozycję. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

                                  

 

Protokołowała                           Wiceprzewodniczący Komisji             

Małgorzata Adameit       Wojciech Leonarczyk 

 


